



Boks 23, 4368 Varhaug
Org. no.: 970179275
T: 51 43 04 01
vil.no

REFERAT

Dato:

Agenda:

24.03.25

Styremøte

Møteleder:

Referent:

Petter Dubland

Veronica Varhaug

Tid:

Sted:

20.00

Møterom JSA

Medvirkende:

Fraværende:

Annika Lorraine Tjensvoll, Andrezej Druzgala, Morten
Mersland, Oddgeir Kverme Solfrid Kydland

19/25 Velkommen og presentasjon av nytt styre

Presentasjon av alle medlemmer i styret. Hva vi gjør, ønsker å bidra med i styret osv.

20/25 Godkjenning av innkalling og saksliste

21/25 Gjennomgang av siste referat

- Tine fotballskole - finne ut dager uke 26, legge ut info med påmelding, finne spillere som kan trene (herre og dame A) - Ansvar Annika og Veronica
- Sesongkort - Petter tar dette videre. Hvordan det best mulig kan være påmelding og betaling på en og samme tid. 500kr for A herre og A dame. Herre A skaffer 3, Dame A skaffer 2.
- Lotteri NFF – Dugnad som var mulig og melde seg på. Er dette noe for oss eller for lag? Får for det vi selger.
- Trener/oppmann møte - tirsdag 1.april kl: 20.00, sosialrom JSA (Veronica booker rom).
- Ny måltavle
- Speaker utstyr er underkontroll – Adm er på saken sammen med Svein Ødegård.
- Hundeutstilling - Palmehelga, hvem, hva?

22/25 Ansvar i styret

Petter – Leder



Oddgeir – Nestleder, A kamper

Veronica – Referent

Solfrid – Materialforvalter

Annika - påmeldinger til turnering, A kamper

Morten -

Andrej -

23/25 Dugnadshjul

- Oversikt over hvilke dugnader som er (Solfrid gjør noe med dette)
- Dugnadshjul – fordeling på lag, når mm.
- Dugnader:
 - Hundeutstilling
 - Onsdagskiosken (vognkiosken) (Solfrid org)
 - A kamper Herre og Dame (Solfrid org)
 - Quiz – Dette har dame og herre lag ansvar for
 - JTR cup – Dugnad for hele idrettslaget

24/25 Eventuelt

- Kunstgressbane 1 – Det ble orientert om tilstandsrapporten fra NFF, som anbefaler at dekke byttes innen 1-2år, helst nå. Styret ønsker bytte snarest mulig.
- Plassering av vognkiosken, må ha tilgang til strøm. Vi må plassere denne taktisk i holdt til der folk går. Kioskvarer, pølser, frukt mm.
Seniorkamper – Her har til nå styret stilt på grilling mm. Arrangementskomitee, mulig vi kan jobbe med å få dette i svevet til neste sesong.
- Vi setter opp en rotasjon på hvem som stiller på kampene, Veronica setter opp dette.
- Når vi sender ut mail er det viktig at vi skrive ut hvem som er avsender – slik at vi vet hvem som skal ta saken videre.
- Ønsker å snakke høyt om hva og hvor fokuset er nå. Eks
- Trenerveileder, Ruben Skjerpe og trenerkeeper, Ruben Dvergsdal sette vi opp et møte med. Vi ønsker å bruke disse. Skal vi ha en sportsligplan, hva gjelder for varhaug?
- *Innspill fra styret til hovedstyret og adm: At idrettslaget kommer og presenterer hva idrettslaget har å tilby og hva som skal til for å starte opp. Forslag: delta på foreldremøte på skolen for 1.klassinger.*
- Petter finner ut hvem som er kontaktperson til fotballen fra hovedstyret.



- Det er etterspørsel etter trener/oppmann fest, dette vil vi få til før sommeren.
- Turnering – Petter sjekker pris mm på “telt” til å ha med på turneringer (Danmark).
- Hvordan fylle ut et påmeldingsskjema til turnering – Annika tar gjennomgang på dette på trener/oppmann møte.
- Vi prøver å finne en digital løsning mtp påmelding til turneringer. Vi må kartlegge hvilken info som MÅ frem mtp påmeldinger.
- Møteplan kommer

